
Protokół Nr XXVI/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz - Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXVI Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich Radnych przybyłych na dzisiejszą Sesję. 

Witam Sołtysów z poszczególnych sołectw. Witam Pana Wójta, Pana Sekretarza, Panią 

Skarbnik i pracowników Urzędu Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 Radnych obecnych 

jest 15 Radnych, a więc obrady są prawomocne i uchwały podjęte na Sesji również są 

prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 



 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad dzisiejszej sesji: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym działek rolnych położonych w miejscowości Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr ewid. 772/1 

położonej w miejscowości Załęże. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z uzasadnieniem, 

b) przedstawienie opinii i wniosków do projektu uchwały budżetowej na rok 2021: 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

- Wójta Gminy Osiek Jasielski, 

- Komisji Budżetowej, 

c) dyskusja i zgłaszanie wniosków do projektu uchwały budżetowej Gminy Osiek Jasielski 

na rok 2021, 

d) głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski 

na lata 2021-2026. 

11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie Sesji. 

 

Taki porządek obrad został przygotowany na dzisiejszą sesję. Bardzo proszę Wysoką Radę, 

czy są jakieś wnioski co do porządku obrad? Bardzo proszę, Pan Wójt. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, prosiłbym o wprowadzenie dwóch projektów uchwał. Na poprzedniej sesji 

zostały podjęte uchwały, ale w związku z tym, że zostały podjęte na okres do końca 2021 roku, 

nie mogą być tak podjęte i tutaj Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła nam na to uwagę, 

więc jest konieczność podjęcia tych nowych uchwał dzisiaj i one będą podjęte do połowy roku, 

tak jak obowiązują taryfy. Więc Panie Przewodniczący prosiłbym o wprowadzenie uchwały 



w sprawie dopłaty do jednego metra3 wody w 2021 r. i drugiej uchwały w sprawie ustalenia 

dopłaty do jednego metra3 ścieków w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi, czy są pytania w związku z tym 

wnioskiem Pana Wójta. Bardzo proszę Wysoką Radę. Jeśli nie ma pytań to poddaję pierwszy 

wniosek Pana Wójta o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

Kto jest za poszerzeniem w porządku obrad o tę uchwałę, bardzo proszę? Dziękuję bardzo. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? A więc wniosek przyjęty jednogłośnie.  

I kolejny wniosek o poszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do 

jednego metra3 ścieków w 2021 r. Kto jest za przyjęciem wniosku o poszerzenie porządku 

obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Drugi wniosek również 

przyjęty jednogłośnie.  

A więc proponuję Wysokiej Radzie, aby te dwie uchwały wprowadzić w punkcie 9 i 10, 

późniejsze punkty kolejne porządku obrad wydłużą się do punktu 16. Po tych uchwałach nastąpi 

podjęcie uchwały w sprawie budżetu na rok 2021. A więc poddaję pod głosowanie poszerzony 

porządek obrad o dwie uchwały. Kto jest za przyjęciem tego porządku obrad proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie, poszerzony o te wspomniane wcześniej dwie uchwały. 

Wobec tego porządek Sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym działek rolnych położonych w miejscowości Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr ewid. 772/1 

położonej w miejscowości Załęże. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3   ścieków w 2021 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z uzasadnieniem, 

b) przedstawienie opinii i wniosków do projektu uchwały budżetowej na rok 2021: 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

- Wójta Gminy Osiek Jasielski, 

- Komisji Budżetowej, 

c) dyskusja i zgłaszanie wniosków do projektu uchwały budżetowej Gminy Osiek Jasielski 

na rok 2021, 

d) głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na 

lata 2021-2026. 

13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rada, protokół Sesji XXV był umieszczony w BIP-ie, był 

również dostępny w formie papierowej w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś uwagi co do treści 

protokołu? Bardzo proszę Wysoką Radę o zgłaszanie. Jeśli nie ma takowych, przystępujemy 

do przyjęcia protokołu z Sesji Nr XXV. Kto jest za przyjęcie protokołu proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół sesji nr XXV został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym działek rolnych położonych w miejscowości Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady - Pierwszą uchwałą w porządku obrad jest podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek rolnych położonych 

w miejscowości Osiek Jasielski. I ta uchwała w paragrafie zawiera: „Wyraża się zgodę 

na zawarcie umowy dzierżawy działek rolnych oznaczonych nr ewid. 144, 145, 146, 147, 148 

i 276/3, o łącznej powierzchni 2,1709 ha, położonych w miejscowości Osiek Jasielski, 

stanowiących własność Gminy Osiek Jasielski, dla których Sąd Rejonowy w Jaśle prowadzi 

księgę wieczystą nr KS1J/00036469/8, na okres 5 lat, oraz na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego zawarcia tej umowy”. Tak ta uchwała się przedstawia. Bardzo proszę o zabranie 

głosu w związku tą uchwałą, Wysoką Radę. Czy są jakieś zgłoszenia? Bardzo proszę Pana 

Wójta. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, ten temat był już swego czasu 

omawiany. Zebranie wiejskie w miejscowości Osiek wyraziło zgodę na zawarcie dzierżawy. 

Wstępnie myśleliśmy o tym, aby te działki przekształcić na działki budowlane, ale na tę chwilę 

takiej zgody nie było, jeżeli chodzi o zebranie wiejskie i zostaje to dalej tak jak było, 

na wydzierżawienie na okres 5 lat. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Jeśli nie ma zgłoszeń do zabrania 

głosu odnośnie niniejszej uchwały przystępujemy do głosowania. Proszę o wyrażenie swojego 

stanowiska. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam 

że 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

  



Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr ewid. 

772/1 położonej w miejscowości Załęże. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie 6, Wysoka Rado, w porządku obrad mamy uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki numer ewidencyjny 772/1 położonej 

w miejscowości Załęże. Również mamy załącznik graficzny do materiałów dzisiejszej Sesji, 

który Radni otrzymali. Bardzo proszę czy są jakieś pytania w związku z tą uchwałą? Pan Wójt, 

bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, sytuacja jest taka, 

że ta działka, którą obecnie macie na załączniku graficznym, 14,5 hektara i to jest działka, 

co do której w tym roku kończy się dzierżawa na tą działkę. Mamy zainteresowanych, osoby, 

które o te areały pytają. Są to osoby, które zamierzają na naszej Gminie lokalizować 

fotowoltaikę, dlatego też jest taka uchwała. A jeśli Państwo Radni wyrazicie na to zgodę, na 

taki dłuższy okres, to będziemy szukać chętnych, takich, aby mogli tutaj swoje urządzenie 

lokalizować i oczywiście, co za tym idzie, płacić podatki do budżetu naszej Gminy. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Uważam, że możemy przystąpić 

do głosowania nad przyjęciem uchwały. Bardzo proszę, kto jest za przyjęciem uchwały? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że uchwała 

również została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie 7, Wysoka Rada, mamy uchwałę w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2021 r. Taką uchwałę już co roku od jakiegoś czasu musimy, zgodnie 

z wymogami ustawy, przyjmować jako Rada Gminy. Kwota, jaką na to przeznaczamy to jest 

kwota 15.000 zł, a więc pewnie podobnie jak w poprzednim roku. Organizacje mogą 

wnioskować i mają do podziału kwotę 15.000 zł, którą mamy zadysponowaną w budżecie 

Gminy Osiek Jasielski. Program został przesłany Wysokiej Radzie. Czy są jakieś pytania 

w związku z tym programem? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, to poddaję uchwałę 

pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 15 radnych opowiedziało się za przyjęciem 

uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 



Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 8 w porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. Może na początek bardzo proszę o opinię Komisji 

Budżetowej. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Tomasz Źrebca o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetowej do zmian na bieżący rok. 

 

Tomasz Źrebiec – Przewodniczący Komisji Budżetowej – Szanowna Rado, na posiedzeniu 

w dniu wczorajszym przeanalizowane zostały zmiany. Po głosowaniu zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czy są jakieś pytania 

w związku ze zmianami, bardzo proszę. Również uczestniczyłem w posiedzeniu tej Komisji 

Budżetowej, która odbyła się w pełnym składzie. Po przeanalizowaniu wszystkich zmian mamy 

opinię pozytywną. Jeśli nie mam pytań, to myślę, że tutaj nie będziemy dodatkowo analizować, 

ponieważ to się stało już w dniu wczorajszym. W związku z tym, jeśli nikt nie chce zabrać 

głosu z Wysokiej Rady poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Również stwierdzam, że 15 Radnych 

opowiedziało się za przyjęciem proponowanych zmian na rok 2020 w budżecie Gminy. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwał wprowadzonych na wniosek Pana Wójta. 

Pierwszą uchwałą wprowadzoną jest uchwała w sprawie ustalenia dopłaty do jednego metra3 

wody na rok 2021. Cała treść uchwały nie zmieniła się. Zmiana dotyczy tylko jednego aspektu. 

Mianowicie, że dopłata będzie obowiązywać do półrocza, do końca ważności taryfy, jaką w tej 

chwili mamy, nie jak to było w uchwale podejmowanej na poprzedniej sesji, że będzie uchwała 

obejmować cały przyszły rok. Muszę tutaj powiedzieć, że także po wyjaśnieniu przez Pana 

Sekretarza, są różne opinie radców prawnych, ale tutaj przystajemy na sugestię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej i zgodnie z tą sugestią zmniejszamy zakres obejmowania tej uchwały. 

Czy ktoś jeszcze chciałby w kwestii tej uchwały zabrać głos? Jeśli nie, to poddaję 

pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do jednego metra3 wody na 2021 rok. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała przyjęta 

jednogłośnie. 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3   ścieków w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – Teraz myślę, że możemy przejść do głosowanie nad drugą uchwałą 

wprowadzoną, w sprawie ustalenia dopłaty do jednego metra3 ścieków w 2021 roku. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? To jest przeciw? Kto się wstrzymał? Ta uchwała również przyjęta 

jednogłośnie. 



(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021. 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu 11 porządku obrad, podjęcie uchwały 

budżetowej na rok 2021. Będziemy to procedować według ustalonych punktów porządku. 

W podpunkcie pierwszym mamy przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2021 

wraz z uzasadnieniem. Prosiłbym Panią Skarbnik o zabranie głosu i przedstawienie projektu 

uchwały, również uzasadnienia. 

Małgorzata Matuszyk - Skarbnik Gminy przedstawiła projekt budżetu gminy Osiek Jasielski 

na 2021 rok. Zaprezentowała w szczególności wysokość planowanych dochodów, 

w tym dochodów bieżących i dochodów majątkowych, a także planowanych wydatków, w tym 

wydatków bieżących i wydatków majątkowych. Przedstawiła również planowane 

przychody oraz rozchody. W dalszej kolejności omówiła pozycje planowanych dochodów 

oraz wydatków według działów klasyfikacji budżetowej. Przedstawiła limit zobowiązań 

z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych w roku 2021 na sfinansowanie występującego 

w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję uprzejmie Pani Skarbnik za przedstawienie projektu budżetu 

na rok 2021.  

 

b) przedstawienie opinii i wniosków do projektu uchwały budżetowej na rok 2021 

 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

 

Przewodniczący Rady - Realizując kolejny podpunkt przyjęcia budżetu przechodzimy 

do przedstawienia opinie i wniosków do projektu uchwały budżetowej i pierwszą opinią jest 

opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie i tę opinię przedstawi również Pani 

Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

projektu uchwały budżetowej Gminy Osiek Jasielski na 2021 r. Dodała, że wszystkie uwagi 

do projektu zawarte w opinii zostały w nim uwzględnione i wprowadzone. 

 

- przedstawienie wniosków Wójta Gminy Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Przechodzimy do wniosków 

do projektu uchwały budżetowej zgłoszonych przez Pana Wójta. Czy są jakieś wnioski 

zgłoszone przez Pana Wójta? 

 

Wójt Gminy – Nie, dziękuję. 

 



- przedstawienie opinii Komisji Budżetowej 

 

Przewodniczący Rady – Proszę o opinię Komisji Budżetowej. Bardzo proszę o zabranie głosu 

przez przewodniczącego Tomasza Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec – Szanowna Rado, na obradach Komisji Budżetowej, po zapoznaniu się 

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej i przeanalizowaniu budżetu, Komisja Budżetowa 

wydaje pozytywną opinię projektowi budżetu na rok 2021. 

 

c) dyskusja i zgłaszanie wniosków do projektu uchwały budżetowej Gminy Osiek 

Jasielski na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Została nam dyskusja 

nad projektem budżetu na rok 2021. Bardzo proszę, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie budżetu? Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, do dyskusji, więc głosowania 

także nie będzie nad zgłoszonymi wnioskami. Zostało nam tylko przyjęcie uchwały 

budżetowej, ale przedtem Wysoka Rado bardzo proszę Radnego Wygonika. 

 

Kazimierz Wygonik – Wysoka Rada, mam taką prośbę, aby Rada poparła remont Domu 

Ludowego w Załężu, tak abyśmy mogli w przyszłym roku coś podziałać.  

 

Przewodniczący Rady – Ten budżet to już przewiduje. Zgodnie z tym co zostało 

przedstawione, a więc jest to zawarte w projekcie budżetu na rok 2021. Czy są jakieś inne 

wnioski, sugestie co do budżetu? Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Pani Skarbnik bardzo 

obszernie przedstawiła nasz budżet na 2021 rok. Mamy kilka zadań, które zostały ujęte w tym 

budżecie. Mamy też kilka wydatków inwestycyjnych. Między innymi mamy przebudowę 

i modernizację dróg gminnych, mamy też kwoty przeznaczone na powodziówki. Tak się 

złożyło, że ani w ubiegłym, ani w tym roku tych powodziówek nie otrzymaliśmy. Pewnie było 

to podyktowane tym, że były różne kataklizmy w województwie i tam te środki były kierowane. 

Mamy, tak jak powiedział przed chwilą Pan Sołtys, środki na modernizację Domu Ludowego 

w Załężu. Myślę, Panie Sołtysie, że to jest budynek, który gdy zostanie ukończyny, będzie 

piękny. Jest taka szansa, byśmy ten budynek w końcu ukończyli i on zaczął funkcjonować, był 

przywrócony do użytku. Muszę powiedzieć, że złożyliśmy obecnie wniosek do prezesa Rady 

Ministrów, za pośrednictwem Wojewody Podkarpackiego, do trzeciej transzy covidowej 

i to jest wniosek na kwotę 1.080.000 zł, z czego wnioskujemy o 900.000 zł z tarczy 

antycovidowej. Zobaczymy jak sytuacja się potoczy. Złożyliśmy także dwa inne wnioski do tej 

tarczy. Złożyliśmy wniosek w miejscowości Mrukowa na budowę wielofunkcyjnego boiska 

przy szkole i tutaj jest kwota 948.000 zł, wnioskowana kwota to 790.000 zł. Trzecim takim 

wnioskiem, bo była możliwość złożenia 3 wniosków, złożyliśmy też wniosek na rozbudowę 

oświetlenia we wszystkich miejscowościach Gminy Osiek Jasielski i ten wniosek był kwotowo 

najwyższy. Jest to wniosek na kwotę 1.680.000 zł, kwota dofinansowania, zwracamy się 

o kwotę 1.400.000, 20% jest to udział gminy. Zobaczymy jak będzie to rozpatrzone, jak to 

wyjdzie. Jeśli takowe środki by się pojawiły, myślę, że są duże szanse, abyśmy tych inwestycji 



pomnożyli, zrobili więcej. Dotychczas otrzymaliśmy z pierwszej tarczy 500.000 zł, a z drugiej 

tarczy otrzymaliśmy 1.000.000. Te 500.000 zł w tym momencie pokazujemy, do budżetu 

wprowadzamy i pokazujemy, że przeznaczamy na cele inwestycyjne, natomiast, ten 1.000.000 

zł, który otrzymaliśmy, chcemy za ten 1.000.000 zł rozbudować oczyszczalnię ścieków, obecną 

oczyszczalnię, która jest w Osieku Jasielskim. Ta kwota 1.000.000 zł, tam musimy 

wyetapować, ponieważ mamy koncepcję rozbudowy tej oczyszczalni. Kwota 1.000.000 zł 

pozwoli nam w pewnej części zmodernizować tę oczyszczalnię. Tutaj również udział nasz, 

wkład własny, wynosi 20%. Tak to się w tej chwili przedstawia.  

Myślę, że ten nasz budżet 25, prawie 26 milionów zł został naprawdę dobrze złożony, 

aby pozwolił nam funkcjonować w 2021 roku i też troszkę tych inwestycji, i drogowych, 

i budowlanych, wykonać. Został również złożony wniosek w miejscowości Czekaj 

na rozbudowę sieci kanalizacyjnej, na nowym osiedlu, przy drodze powiatowej, za kwotę 

430.000 zł brutto. Został złożony do PROW-u do Urzędu Marszałkowskiego. Zobaczymy, 

jak to wyjdzie. Jeśli dostaniemy dofinansowanie, to będziemy chcieli to realizować, 

tę inwestycję. Mieszkańcy także długo na to czekają i myślę, że jest to w tej chwili dobry czas. 

Myślę, że jest to dobry moment, abyśmy coś w tym kierunku podziałali. Jeśli uda się trochę 

tych środków pozyskać, to myślę, że pomnożymy ten nasz budżet i wspólnymi siłami musimy 

tak pracować, aby te inwestycje miały powodzenie i abyśmy, tak jak w tym roku spotykamy 

się na tej ostatniej sesji i myślę, że możemy z podniesioną głową powiedzieć, że ten rok należał 

do w miarę udanych. Pomimo różnych pandemii poradziliśmy sobie i ten budżet, który był, tak 

na nim pracowaliśmy, że pozwoliło to na domknięcie tego budżetu i wystarczyło na wszystko. 

Pewnie mieliśmy może z jedną, dwiema jednostkami takie małe problemy, gdzie środkami 

gospodarowano w taki sposób, że tych środków zabrakło w tych ostatnich miesiącach i dlatego 

dzisiaj te zmiany, które zostały przez Państwo przegłosowane, one pozwolą na to, aby wszystko 

podomykać. Na ten moment dziękuję. Jeżeli byłyby jakieś pytania to jeszcze odpowiem. Myślę, 

że później jeszcze zabiorę głos. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy ktoś chciałby zabrać głos 

z Wysokiej Rady? Jeśli nie ma chętnych to głosowanie nad wnioskami. Zostało nam przyjęcie 

uchwały budżetowej, co nastąpi po przerwie. Bardzo proszę o 10 minut przerwy. 

 

(10-minutowa przerwa) 

 

d) głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami 

 

Przewodniczący Rady – Wznawiam obrady XXVI sesji Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

Nie zgłoszono wniosków, wobec tego nie odbędzie się głosowanie. 

 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

 

Przewodniczący Rady –  Wysoka Rada, procedura przyjęcia budżetu Gminy na rok 2021 

praktycznie została już w ukończona. Ja tylko jeszcze przed głosowaniem też nadmienię, 

że ze swojego doświadczenia wiem, że ten budżet jest dość skrupulatnie w Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej analizowany, a w tym roku tak się budżet udało przygotować, że te faktyczne 

wytyczne co do budżetu, które należy nanieść, są bardzo znikome. To świadczy o tym, 



że budżet został przygotowany w sposób przemyślany i solidny, za co dziękuję księgowości 

i Pan Wójtowi. Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze przed głosowaniem z Wysokiej Rady 

chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to przystępujemy do głosowania nad uchwałą na rok budżetowy 

2021. Bardzo proszę o wyrażenie swojego stanowiska. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam że po przeprowadzonym głosowaniu budżet 

Gminy na rok 2021 został przyjęty jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu 12 porządku obrad to jest podjęcia uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. Czy są 

potrzebne jakieś wyjaśnienia? Jest z nami Pani Skarbnik Jeśli będzie potrzeba to może nam 

takich wyjaśnień udzielić. WPF to jest odzwierciedlenie przede wszystkim naszych inwestycji. 

Myślę, że jeśli ktoś przeanalizował budżet, to tutaj nie ma problemu z WPF-em. Bardzo proszę 

ewentualnie o opinię Komisji Budżetowej co do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Bardzo 

proszę Pana Przewodniczącego. 

 

Tomasz Źrebiec – Wysoka Rado, opinia Komisji Budżetowej, podobna jak do projektu 

budżetu. Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię co do WPF. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Myślę, że możemy przejść 

do głosowania nad Wieloletnią Prognozą Finansową na lata 2021-2026. Bardzo proszę 

o wyrażenie swojego stanowiska. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że WPF na lata 2021 – 2026 został przyjęty 

jednogłośnie przez Wysoką Radę. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie 13 jest informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji oraz z realizacji pracy w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Pana 

Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, uchwały zostały przekazane 

do realizacji. W tym okresie międzysesyjnym złożyliśmy kilka wniosków o dofinansowanie. 

Prace idą na bieżąco. Myślę, że wszystko jest w należytym porządku. Jeżeli są pytania, to proszę 

bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 



Ad. 14. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma pytań to przechodzimy do interpretacji. Są jakieś 

zgłoszone interpretację?  

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i zapytania. Bardzo proszę 

Wysoką Radę o zabieranie głosu w wolnych wnioskach. Pana Wójta bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo Radni, chciałem jeszcze parę słów. Jest to ostatnia Sesja 

w tym roku, dlatego też takich parę informacji. Jesteśmy po przetargu na śmieci, umowa 

podpisana. Kwota to 894.042,25 zł brutto, czyli praktycznie na poziomie poprzedniego roku. 

Pozwoli nam to, aby stawki za śmieci nie uległy zmianie. Myślę, że tak jak dotychczas, 

spokojnie możemy na 2021 rok je zostawić i one powinny wystarczyć do tego, aby to się 

zbilansowało.  

Chciałbym też powiedzieć, że jestem po wstępnych rozmowach z Zarządem Powiatu w Jaśle 

i tak jak w roku poprzedniej ustaliliśmy to, że będą organizowane dożynki powiatowo-gminne 

na terenie naszej Gminy, na terenie Osieka Jasielskiego. No niestety z powodu pandemii 

nie udało się zrealizować, ale myślę, że zaplanujemy to na ten rok, jeżeli to możliwe, 

to będziemy chcieli takie dożynki u nas zorganizować wspólnie z Powiatem. Myślę, 

że ta pandemia nas w końcu opuści i pozwoli nam na to, byśmy mogli normalnie funkcjonować. 

Zobaczymy, czas pokaże, jak to będzie.  

Szanowni Państwo, korzystając z tej okazji, w tym momencie to może wstanę, chciałem przede 

wszystkim podziękować za dobrą współpracę Panu Przewodniczącemu, Państwu Radnym. 

Chciałem podziękować pracownikom Urzędu Gminy. Chciałem podziękować naszym 

Sołtysom, naszym dyrektorom jednostek, także mam na myśli tutaj dyrektorów szkół, ponieważ 

w tym trudnym okresie stanęli na wysokości zadania i to wszystko w miarę funkcjonuje, na ile 

jest to możliwe. Myślę, że możemy powiedzieć że w miarę dobrze to wszystko jest poukładane 

i też nasze szkoły dobrze funkcjonują, także dzięki naszym dyrektorom, ponieważ dobrze 

to poukładali i te prace są dobrze kierowane.  

Szanowni Państwo, myślę, że dobre, pozytywne nastawienie nas wszystkich pozwoli na to, aby 

ten 2021 rok też był rokiem, w którym będziemy mogli zrealizować wiele zamierzeń i naszych 

celów, dlatego dziękuję jeszcze raz za dobrą współpracę. Proszę o tę współpracę na przyszły 

rok. Jeżeli kogoś pominąłem, choć myślę, że chyba nie. Życzę wszystkim przede wszystkim 

dużo zdrowia, wszystkiego najlepszego, aby ten 2021 rok minął zdrowo dla was, dla waszych 

rodzin. Jeszcze raz wszystkiego najlepszego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękujemy bardzo. Czy ktoś w wolnych wnioskach jeszcze? Bardzo 

proszę Pana Wiceprzewodniczącego. 

 

Marek Kiełbasa – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Dziękuję panie Przewodniczący, 

Panie Wójcie. Wysoka Rada, mam jedno pytanie. Po tym miłym akcencie powinniśmy 



zakończyć, ale jest dosyć istotna sprawa, która dotyczy wszystkich sołtysów naszej Gminy. 

Prosiłbym, aby może Pani Skarbnik przybliżyła nam tematykę dotyczącą zmiany w dniu 

7 października 2020 roku niektórych ustaw w celu przeciwdziałania społeczno-gospodarczym 

skutkom COVID-19 związanych z funduszem sołeckim. Tam są pewne zmiany naniesione, 

gdzie my jako sołtysi możemy realizować niektóre zadania i zmieniać w funduszu sołeckim. 

Proszę o przybliżenie. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy - Wprowadzona została zmiana, która przewiduje, że w okresie 

obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stan epidemii ogłoszonego z powodu 

COVID-19 oraz w okresie trzech miesięcy po ich odwołaniu, kompetencje zebrania wiejskiego 

dotyczące uchwalania wniosków w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego lub 

wniosku o zmianę przedsięwziąć lub ich zakresu przewidzianych do realizacji w ramach 

funduszu sołeckiego, może wykonywać rada sołecka na wniosek sołtysa. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. W związku z tym, że ograniczamy te zebrania, tym 

bardziej masowe, do minimum, to zebrania wiejskie nie muszą być organizowane, aby zmieniać 

celowość funduszu sołeckiego. Bardzo proszę, w wolnych wnioskach ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie, to może ja już reasumując, w związku z tym że jutro będziemy żegnać 

stary rok, jaki był taki był, ale może go pożegnajmy i będziemy witać nowy rok. Z tej okazji 

pragnę wszystkim Radnym, Sołtysom z poszczególnych sołectw, Panu Wójtowi 

i też pracownikom Urzędu Gminy złożyć najserdeczniejsze życzenia noworoczne. Życzę, 

aby ta sytuacja epidemiologiczna, która nas dotknęła w tym roku, jak najprędzej ustała, 

to znaczy, żebyśmy na samym początku tego nowego roku wrócili do tej naszej codzienności. 

Życzę spełnienia marzeń, realizacji zamierzonych celów, sukcesów w życiu osobistym, w życiu 

zawodowym, wszelkich sukcesów w naszym działaniu samorządowym. Życzę wiele życzliwości 

ludzkiej, wszelkiej pomyślności, wszystkiego dobrego, a nade wszystko nieustającego zdrowia 

wszystkim nam życzę. 

 

Ad. 16. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady – Myślę, że możemy zakończyć XXVI Sesję Rady Gminy w Osieku 

Jasielskim. Dziękuję wszystkim za przybycie. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


